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Vragen CU
CU informatienota bestaanszekerheid Zwolle - risico op energiearmoede

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Informatienota bestaanszekerheid Zwolle

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Welke data gebruikt de gemeente om inwoners te bereiken die risico op energiearmoede lopen 
maar nog geen gemeentelijke steun ontvangen?

Antwoord Bij het gebruik van data houdt de gemeente rekening met de AVG. Informatie, gegeven door een 
inwoner of te verkrijgen uit bij de gemeente beschikbare systemen, mogen uitsluitend worden 
gebruikt met een doelbestemming. Zo mogen bijvoorbeeld gegevens in het kader van de Wmo niet 
worden gebruikt voor inkomensondersteunende voorzieningen die het risico op energiearmoede 
tegengaan. 

Doorgaans informeren wij inwoners wel gericht over de mogelijkheid van 
inkomensondersteunende maatregelen (zoals de energietoeslag) die:

- Een uitkering ontvangen van de gemeente;
- In het lopende jaar al een beroep hebben gedaan op een regeling van de gemeente en 

die hebben gekregen;
- Periodieke bijzondere bijstand ontvangen voor noodzakelijke kosten (doorgaans 

bewindvoeringskosten);
- Aanvullende bijstand op een onvolledige AOW-uitkering ontvangen voor hun 

levensonderhoud.

Portefeuillehouder  Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Irene Pruim/ Eva Molendijk
Telefoon
Email

CU informatienota bestaanszekerheid Zwolle - inkomensgrens energiecompensatie

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op informatienota bestaanszekerheid Zwolle

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Er wordt gesproken over het voornemen om de inkomensgrens voor energiecompensatie naar 
150% te tillen. Is het mogelijk daar een koppeling met energielabels en werkelijke energierekening 
te leggen, al dan niet in de communicatie? 

Antwoord De energietoeslag is door het Rijk vormgegeven als categoriale bijstand. Dat betekent dat 
iedereen onder de inkomensgrens (welke op gemeentelijk niveau ruimer ingezet kan worden dan 
de landelijke 120%) in aanmerking komt en dat er geen individuele afweging wordt gemaakt over 
de vraag of er kosten zijn gemaakt en of deze noodzakelijk zijn. Sterker nog: bij de energietoeslag 
hoeft de ontvanger de kosten niet daadwerkelijk te maken. Een categoriale regeling was de enige 
manier waarop gemeenten in een korte tijd een zeer grote groep inwoners financieel konden 
compenseren voor de gestegen energiekosten. De keuze van het Rijk voor een categoriale 
regeling heeft dus tot gevolg dat sommige inwoners met een laag inkomen, die geen gestegen 
energiekosten hebben, de energietoeslag alsnog ontvangen.

Het is praktisch onhaalbaar voor gemeenten om te beoordelen op energielabel; veel huizen 
hébben geen (definitief) energielabel. Dit geldt ook voor de koppeling met de energierekening; 
deze wordt per energieaanbieder anders aangeboden, betreft vaak een schatting, is pas na het 
kalenderjaar definitief en staat los van feitelijk omstandigheden en mogelijkheden om de rekening 
te verlagen. 
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In onze communicatieboodschap kunnen accenten worden gelegd. Dat doen we nu bijvoorbeeld 
door aan te geven, als u nu nog geen hogere energiekosten heeft, de energietoeslag te reserveren 
voor bijvoorbeeld de eindafrekening.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Joke Kok
Telefoon
Email

CU informatienota bestaanszekerheid Zwolle - organisaties die in aanmerking komen voor steun

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op informatienota bestaanszekerheid Zwolle

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Welke maatschappelijke organisatie komen in aanmerking voor steun uit het fonds? Is een 
subsidierelatie met de gemeente daarbij een vereiste? Is ook overwogen een ANBI-status als 
vereiste te hanteren? 

Antwoord De regeling voor een tegemoetkoming in de energiekosten voor maatschappelijke organisaties 
wordt op dit moment uitgewerkt. In de uitwerking zullen de vragen welke maatschappelijke 
organisaties in aanmerking komen en of er wel/geen sprake moet zijn van een subsidierelatie 
worden beantwoord. U zult hier zo spoedig mogelijk over worden  geïnformeerd. Uw overweging 
om een ANBI-status als vereiste te nemen zullen wij in de overwegingen meenemen. 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Eva Molendijk/ Frans Kuijpers
Telefoon 06-53730307
Email f.kuijpers@zwolle.nl

CU informatienota bestaanszekerheid Zwolle - vervroegd uitkeren energiecompensatie 2023

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op informatienota bestaanszekerheid Zwolle

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Gaat Zwolle gebruik maken van mogelijkheid om energiecompensatie 2023 voor inwoners 
vervroegd uit te keren (mogelijk gemaakt door het kabinet)?

Antwoord Het antwoord is nee. De energiecompensatie 2023 is bedoeld voor het jaar 2023. De 
energiecompensatie in 2022 in combinatie met tweemaal  190,- voor november en december zal 
voor veel mensen toereikend zijn. Bijzondere bijstand kan worden aangevraagd in situaties waarin 
mensen ondanks de energietoeslag een bovengemiddeld hoog bedrag aan voorschotten of de 
jaarrekening moeten betalen.

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Michiel van Willigen

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Joke Kok/Eva Molendijk
Telefoon
Email
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CU informatienota bestaanszekerheid Zwolle - onderhuren maatschappelik vastgoed

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op informatienota bestaanszekerheid Zwolle

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Hoe werkt het als ze onderhuren van maatschappelijk vastgoed via een partner die wel een 
subsidierelatie heeft, maar zelf het energiecontract hebben? 

Antwoord  Er zijn vele organisaties in de stad die maatschappelijk actief zijn. Soms zijn ze door de gemeente 
gesubsidieerd, vaak ook niet. Sommigen gebruiken vastgoed, gehuurd of in eigen bezit.

Indien gehuurd dan kan dit zijn van de gemeente (zeer beperkt) of van een andere verhuurder.
Onder aanname dat de vraag gaat over het al dan niet last hebben van hoge energieprijzen, dan 
valt daar op hoofdlijnen weinig over te zeggen: de huurcontracten zijn zeer divers. 

Deze diversiteit geldt ook voor energiecontracten. Op dit moment is compensatie voor hoge 
energieprijzen rijksbeleid. 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Joke Kok
Telefoon
Email

CU begr. structurele bestedingsvoorst. 11

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer structureel bestedingsvoorstel 11

Vraag Wat zijn wachttijden nu bij Gecertificeerde Instellingen in regio IJsselland?

Antwoord Er zijn drie organisaties actief namelijk
Jeugdbescherming Overijssel, Leger des Heils en de William Schrikker groep.

Geen van de drie organisaties hebben nu wachttijden. 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Olga Lemmen
Telefoon
Email

CU begr. incidentele bestedingsvoorst. 50

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11-12

Doelnummer incidenteel bestedingsvoorstel 50

Vraag Hoe ziet indicatieve verdeling 1 mln voor gebouwde omgeving, armoede en wijkinitiatieven eruit en 
welke activiteiten worden voorzien? 

Antwoord De 1 mln euro incidenteel is gelabeld specifiek voor armoede. Niet voor buurtinitiatieven, tenzij ze 
iets doen met energiearmoede. Op dit moment kijken we naar het effect van Warm Thuis Zwolle 
en de behoeftes die vanuit de doelgroepen naar voren komen. De komende maanden wordt dit 
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duidelijk. Dit is voor ons de feitelijke basis waarop we vervolgbestedingen vanuit de 1 miljoen 
gaan bepalen, samen met de partners waaronder de wijkinitiatieven. Daarnaast kijken we naar 
een witgoedregeling om energieslurpend witgoed te vervangen. Er is op dit moment geen 
verdeling van het budget te geven. 

Vwb Gebouwde Omgeving:  het Zwols isolatieprogramma, ondersteuning van de wijkinitiatieven, 
inrichting van een platform worden gefinancierd met bestaande middelen en middelen van het Rijk 
(vanuit het Nationaal isolatieprogramma). 

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Joke Kok 
Telefoon
Email jm.kok@zwolle.nl

CU begr. incidentele bestedingsvoorst. 50

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11-12

Doelnummer incidenteel bestedingsvoorstel 50

Vraag Komen warmtenetvoornemens zoals het WijBedrijf Dieze en het wijkinitiatief in Assendorp ook in 
aanmerking voor ambtelijke ondersteuning en worden deze initiatieven ook betrokken bij het op te 
richten warmtebedrijf?  

Antwoord Zeker, wij ondersteunen dit soort initiatieven via de Community of Practice (CoP).

Met WijBedrijf loopt overleg om te komen tot meer co-productie in het planproces, vanuit hun 
concept Dieze Deelt Warmte, zodat komende periode de eerste stappen richting een 
wijkuitvoeringsplan kunnen worden gezet.
Met Assendorp zal een verkennend gesprek over hun behoeften moeten gaan plaatsvinden. 

Vanuit de aanpak in Holtenbroek/Aa-landen worden stappen gezet om te komen tot een (publiek) 
warmtebedrijf. Naast besluitvorming over de rol van de gemeente en andere partijen daarbinnen, 
zal ook nagedacht worden over hoe het warmtebedrijf kan inspelen op nieuwe initiatieven. Het ligt 
voor de hand om daarbij ook gesprekken te voeren met genoemde buurtinitiatieven.

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Mark Elbers
Telefoon
Email

CU begr. incidentele bestedingsvoorst. 57

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11-12

Doelnummer incidenteel bestedingsvoorstel 57

Vraag Wat is de stand van zaken van de motie ‘Enkel water naar de zee’?  

Antwoord Deze motie is wegens capaciteitstekort in de clusters blauw en paars nog niet opgepakt. Dit 
vraagt om nader onderzoek naar onder andere de waterkwaliteit in de stad, de verantwoordelijke 
partijen en reiniging van de stad. Voor dit onderzoek is geen personele capaciteit en geld 
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beschikbaar. Binnen de begroting voor 2023 is geld aangevraagd om het zwerfvuil-dossier als 
onderdeel van de reiniging van de stad op orde te brengen. Dit zal in 2023 leiden tot een integraal 
voorstel ten aanzien van de reiniging van de stad. Wij nemen de uitwerking van deze motie daar 
dan graag in mee.

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Mark Heideveld/Astrid van Voorst
Telefoon 06-22385125
Email a.van.voorst@zwolle.nl

CU begr. 2.1.3 aanscherpen verordening MO

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 29

Doelnummer 2.1.3

Vraag Wat houdt de aanscherping van de verordening maatschappelijke ondersteuning in?

Antwoord De aanscherping van de verordening maatschappelijke ondersteuning en de kwaliteitseisen richt 
zich op het juridisch beter kunnen borgen van de kwaliteit van de geleverde pgb zorg alsook van 
de eisen die worden gesteld aan de accommodatie voor beschermd wonen. Daarnaast wordt het 
beoordelingskader beschermd wonen aangepast naar de nieuwe producten beschermd wonen 
behorende bij de nieuwe aanbesteding voor beschermd wonen.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Alina Enting

Telefoon 06-21543341
Email a.enting@zwolle.nl 

CU begr. 2.1.3 rechtmatigheidsonderzoek zorginstellingen etc.

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 29

Doelnummer 2.1.3

Vraag Zijn de rechtmatigheidsonderzoeken op zorginstellingen/ondernemers of op individuele burgers 
gericht? Wat verstaat men onder openbaarmaking?

Antwoord De rechtmatigheidsonderzoeken via de casustafel Sociaal Domein zijn gericht op zorgaanbieders, 
zowel voor persoonsgebonden budget (pgb) als zorg in natura (ZIN). 
Rechtmatigheidsonderzoeken bij pgb-houders worden uitgevoerd op basis van bijvoorbeeld 
signalen van de Sociale Verzekeringsbank en worden niet op de casustafel Sociaal Domein 
behandeld vanwege de algemene verordening op de gegevensbescherming (AVG). 
Openbaarmaking betekent dat we (delen van) de onderzoeksrapporten, opgesteld door de 
toezichthouders rechtmatigheid, actief gaan publiceren via onze website of een speciaal daarvoor 
ingerichte website. De kwaliteitsrapporten door onze toezichthouders Wmo kwaliteit worden al 
geruime tijd openbaar gemaakt op www.toezichtwmo.nl We onderzoeken of we dit ook voor 
rechtmatigheidsrapporten kunnen doen en onder welke voorwaarden.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Manja van der Zee
Telefoon 06 117 63 552

mailto:a.enting@zwolle.nl
http://www.toezichtwmo.nl/
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Email m.van.der.zee@zwolle.nl

CU begr. 2.1.3 uitgaven huishoudelijke hulp

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 29

Doelnummer 2.1.3

Vraag Wat zijn de uitgaven aan de huishoudelijke hulp? Wordt er nog extra geïnvesteerd in deze post 
met betrekking tot de wachtlijsten?

Antwoord Huishoudelijke hulp maakt (naast begeleiding) onderdeel uit van de integrale arrangementen van 
thuisondersteuning. De declaraties van het eerste half jaar ten aanzien van thuisondersteuning van 
2022 komen in totaal op  €11.600.000,- De problematiek van de wachtlijst voor huishoudelijke hulp 
is géén budgettaire kwestie, maar betreft een toename van de vraag in combinatie met minder 
hulpen die beschikbaar zijn. De aanbieders zetten hierbij extra in op de werving. Daarnaast 
investeren we zowel op operationeel als bestuurlijk niveau in de samenwerking om tot oplossingen 
te komen.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Foske Toonstra/Suzanne Bruns
Telefoon 038 4982929 / 038-4984057 
Email F.Toonstra@zwolle.nl / S.Bruns@zwolle.nl

CU begr. 2.2.1 uitkering inzetten als loon

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 30

Doelnummer 2.2.1

Vraag Als onderdeel van de Begroting 2023 wordt ter uitvoering van deze activiteit voorgesteld in te 
stemmen met bestedingsvoorstel ?. Uitkering inzetten als loon.

Antwoord Dit bestedingsvoorstel is niet meer actueel. Er is voldoende budget door de raad beschikbaar 
gesteld voor alle 30 plekken. De betreffende zin zal verwijderd worden in de definitieve versie van 
de begroting 2023.

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Trudy Busweiler/ Bert Tory
Telefoon 06 – 15 85 98 70
Email t.busweiler@zwolle.nl

CU begr. structurele bestedingsvoorst. 43 Dimpact

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer structureel bestedingsvoorstel 43

Vraag Er wordt gesproken over Dimpact bij punt 43. Hoe ziet die dienstverlening er concreet uit? Kunnen 
daar enkele voorbeelden van genoemd worden hoe dit de dienstverlening gaat verbeteren? 

mailto:m.van.der.zee@zwolle.nl
mailto:F.Toonstra@zwolle.nl
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Antwoord Er is een nieuw online platform voor inwoners gerealiseerd, waar zij op basis van voor hen 
relevante thema’s/levensgebeurtenissen informatie kan inwinnen. De inwoner krijgt beter en 
sneller inzicht in eventuele mogelijkheden en bepaalt zelf gewenste vervolgstappen, zoals het 
contact leggen met (o.a. zorg en welzijns)organisaties of het aanvragen van een voorziening, 
product of dienst. Deze ontwikkeling sluit aan op speerpunt ‘Stad in verbinding’ van de in 2021 
vastgestelde digitale strategie van de gemeente Zwolle https://www.zwolle.nl/digitale-strategie.
Ook wordt er een nieuwe module voor het afhandelen van 
meldingen openbare ruimte in gebruik genomen. Dit zorgt 
ervoor dat meldingen van inwoners sneller en efficiënter 
afgehandeld worden.
Daarnaast kan de inwoner zelf voorkeur aangeven voor een dienstverleningskanaal om zaken te 
doen met de gemeente (omnichanel dienstverlening). Al deze vernieuwde software is opensource 
software.

Portefeuillehouder Peter Snijders
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door M. Hol
Telefoon 038-4982681
Email m.hol@zwolle.nl

CU begr. incidentele bestedingsvoorst. 91 publiek toilet

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11-12

Doelnummer incidenteel bestedingsvoorstel 91

Vraag Er wordt aangegeven dat er 85.000 euro wordt geïnvesteerd in een publiek toilet. Om welk 
toilet(ten) gaat het? En hoeveel wordt 

Antwoord Dit betreft budget (stelpost) om uitvoering te kunnen geven aan de motie 19-5 “Zwolle, toegankelijk 
voor iedereen”, waarin verzocht wordt om bij de begroting 2023 budget beschikbaar te stellen voor 
een openbaar toegankelijk toilet. Nadere voorstel volgt (in het verlengde van de kansrijke 
voorstellen die voortkwamen uit een raadsideeënmarkt, waarop deze motie een vervolg was)

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Tom Duteweert
Telefoon
Email

CU begr. programma 9 extra fte's bedrijfsvoering

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 88

Doelnummer Programma 9

Vraag Er worden bij verschillende afdelingen in de gemeentelijke bedrijfsvoering fte’s bijgevoegd. Op 
basis van welke argumenten zijn voorstellen de ene afdeling wel en de andere niet meer fte´s te 
geven?

Antwoord De uitbreidingsbehoefte van capaciteit in de bedrijfsvoering is groter dan de aanvragen die nu 
gedaan zijn. Dat betekent dat het management bedrijfsvoering zeer kritisch gekeken heeft naar de 
plekken binnen de bedrijfsvoering waar een capaciteitsuitbreiding noodzakelijk én urgent is. 
De gedane aanvragen hebben betrekking op zaken waarvan we het ons niet meer kunnen 
veroorloven hierin niet te investeren omdat dat reële risico’s met zich meebrengt op het gebied 
van: 

https://www.zwolle.nl/digitale-strategie
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1. Rechtmatigheid en compliance (bijvoorbeeld concern- en businesscontrol); 
2. De kwaliteit van dienstverlening als gevolg van onderbezetting bij meerdere afdelingen, 

de toenemende complexiteit en omvang van de vraag t.g.v. majeure opgaven in de stad 
(zoals de energietransitie en stedelijke ontwikkeling) en 

3. De doorontwikkeling bezien vanuit de ontwikkelopgave van de bedrijfsvoering zelf. 

Deze criteria zijn leidend geweest bij de keuze om voor de ene afdeling wel en de andere afdeling 
op dit moment geen capaciteitsaanvraag te doen. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Peter van Drielen/ Annemieke van Dijken
Telefoon 038-4984063
Email p.van.drielen@zwolle.nl

CU begr. 1.3.3 onderwijsinnovaties

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 24

Doelnummer 1.3.3 Onderwijsvoorzieningen

Vraag ‘Samen met de schoolbesturen zetten we in op onderwijs dat sterk, innovatief en op de juiste plek 
is verankerd in de samenleving.’ Kunt u een overzicht geven welke onderwijsinnovaties hier 
bedoeld worden? Gerealiseerd en in ontwikkeling?

Antwoord • Een belangrijke innovatie binnen het onderwijs is de doorontwikkeling van scholen naar 
integrale kindcentra gecombineerd met de rijke schooldag. De rijke schooldag maakt 
onderdeel uit van het regeerakkoord. De rijke schooldag is een onderdeel van de brede 
aanpak voor de bestrijding van en armoede en leerachterstanden in kwetsbare wijken. Voor 
de wijk Holtenbroek heeft het openbaar onderwijs, in samenwerking met de gemeente Zwolle, 
een eerste subsidie aangevraagd bij het rijk. Wij zien een Integraal centrum als de plek 
waarbinnen het onderwijs, het onderwijskansenbeleid en de rijke schooldag gezamenlijk tot 
bloei komt.

• Een andere innovatie is de doorgaande leerlijn tussen het basis onderwijs en het voortgezet 
onderwijs. Het 10 tot 14 onderwijs is in ontwikkeling en wordt op verschillende scholen vorm 
gegeven. Samenwerking wordt gezocht tussen diverse scholen van het basisonderwijs en het 
voortgezet onderwijs. 

• Een derde innovatie die genoemd kan worden is de samenwerking tussen diverse 
schoolbesturen waar het gaat om het delen en borgen van expertise om het passend 
onderwijs nog beter vorm te geven binnen een wijkgerichte samenwerking tussen scholen en 
de jeugdzorg.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door J. Dikkema
Telefoon 06-27189142 
E-mail j.dikkema@zwolle.nl 

CU begr. 6.1.3 Omgevingswet

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 58

Doelnummer 6.1.3 

Vraag Omgevingswet
‘Wij werken aan de implementatie van de Omgevingswet op basis van het programma 
Omgevingswet. De Omgevingswet is een ingrijpende stelselherziening met landelijk eisen voor 

mailto:j.dikkema@zwolle.nl
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een digitaal stelsel. Het gaat om nieuwe producten (in ieder geval omgevingsvisie, 
omgevingsplan), nieuwe processen, nieuwe werkwijzen, nieuwe aangepaste ICT systemen, 
opleidingen en niet in de laatste plaats een doorontwikkeling van houding en gedrag (DNA).’ 
Wat wordt met vetgedrukt bedoeld? Hoe wordt daaraan gewerkt?

Antwoord Naast een integrale wetgeving en daarbij passende regels staat de Omgevingswet voor 
meedenken, oplossingsgerichtheid en verdergaande keten afstemming. Met de doorontwikkeling 
van houding en gedrag (DNA) wordt bedoeld dat we medewerkers hierop voorbereiden door vanuit 
een uitgebreid opleidingsprogramma cursussen, kennissessies,  serious gaming en team 
ontwikkelsessies aan te bieden.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jacco Albers
Telefoon 06-52615803
Email j.albers@zwolle.nl

CU begr. 6.1.4 ErfgoedVisie

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 59

Doelnummer 6.1.4

Vraag erfgoed
‘In de begroting 2022 zijn middelen beschikbaar gesteld om een nieuwe ErfgoedVisie op te stellen. 
In 2023 richten wij ons op het vaststellen van een nieuwe ErfgoedVisie.’ Zal in de nieuwe 
erfgoedvisie ook het maritiem erfgoed een plek krijgen?

Antwoord In de nieuwe erfgoedvisie zal roerend erfgoed, waaronder maritiem erfgoed als thema worden 
meegenomen. Vanuit het oogpunt van archeologie zullen daarbij ook de waterbodems met daarin 
gelegen archeologische waarden aandacht krijgen.

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Henk v.d. Werf
Telefoon
Email

CU begr. 6.1.4 uitgaven archeologie

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 59

Doelnummer 6.1.4

Vraag erfgoed
Is te voorzien welke excessieve uitgaven archeologie moeten worden gedaan gezien de noodzaak 
om de komend jaren veel te bouwen, juist ook binnenstedelijk? Met als achterliggende vraag of er 
voldoende budget/capaciteit is.

Antwoord Het is niet te voorzien welke excessieve uitgaven voor archeologie moeten worden gedaan. De 
verstoorder betaalt in de meeste gevallen voor archeologisch onderzoek. Het is niet te verwachten 
dat het budget voor de bijdrage in excessieve kosten de komende jaren ontoereikend is. Wat 
betreft de vraag over capaciteit is nu het beeld dat er nu al een tekort is. Hiervoor is in de begroting 
2023 een aanvraag gedaan voor 0.6 fte incidenteel, samenhangend met de conserveringsplicht 
van vondstmateriaal en 0.8 fte incidenteel, die niet gedekt kan worden middels het Malta principe: 
de veroorzaker van de bodemverstoring betaalt - zoals publieksbereik en participatie  tijdens en na 
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archeologisch onderzoek -, toegenomen onderzoek naar het verhaal van Zwolle (synthese), het 
leveren van inhoud aan vragen vanuit de stad en toegenomen adviseringsinzet grote transities. Zie 
bestedingsvoorstel 39 incidentele bestedingsvoorstellen. (Zie ook toelichting structurele 
bestedingsvoorstellen 22)

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Henk v.d. Werf
Telefoon
Email

CU begr. 6.4.1 warmtenetten in publieke handen

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 66

Doelnummer 6.4.1

Vraag Onlangs werd bekend dat het kabinet warmtenetten in publieke handen wil brengen. Wat betekent 
dat voor de Zwolse plannen?

Antwoord De besluitvorming van het rijk geeft richting aan de publieke rol in warmtenetten. Deze richting 
nemen wij verder mee in de uitwerking van de opzet van het warmtebedrijf. Hierover zullen wij in 
kwartaal 1 van 2023 met een vervolgvoorstel komen naar de raad.

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Menno ten Heggeler, Wim Lones
Telefoon
Email m.ten.heggeler@zwolle.nl

CU begr. 6.4.2 basiskwaliteit natuur

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 67

Doelnummer 6.4.2

Vraag Hoofdgroenstructuur, landschap en biodiversiteit
‘In de Zwolse Omgevingsvisie 'Ons Zwolle van Morgen' is geconstateerd, (ook bij de participatie) 
dat het huidige groenbeleid onvoldoende actueel is en te weinig waarborgen en handvatten bevat 
om dat te bereiken. De opdracht vanuit de Omgevingsvisie tot Actualisatie van het Groen en 
Recreatiebeleid, moet daar verandering in brengen. We verwachten medio 2023 de actualisatie 
aan de raad voor te leggen, inclusief een Uitvoeringsagenda met een Natuurinvesteringsagenda 
(cfm. collegeakkoord).’ Zijn er ook plannen om te gaan werken met het principe van de 
Basiskwaliteit Natuur? Zoals verwoord in de kamerbrief ‘Op weg naar Basiskwaliteit Natuur’
Kamerstuk | 20-09-2021 
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2021/09/21/bijlage-op-weg-naar-
basiskwaliteit-natuur Achterliggende vraag is of er per gebied/stadsdeel een visie komt wat de 
basiskwaliteit van de natuur daar moet zijn?

Antwoord Landelijk spelen nog verschillende kennislacunes om de Basiskwaliteit Natuur (BKN) in te voeren. 
Wij volgen de landelijke ontwikkelingen, om deze toe te passen zodra dat mogelijk is. De BKN kan 
dan gebruikt worden bij ruimtelijke ontwikkelingen en om het monitoringsbeleid van de gemeente 
Zwolle vorm te geven.

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2021/09/21/bijlage-op-weg-naar-basiskwaliteit-natuur
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2021/09/21/bijlage-op-weg-naar-basiskwaliteit-natuur
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Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Erik Rosendaal en Rienko Baarslag
Telefoon 2571 / 2706
Email e.rosendaal@zwolle.nl  / rjdw.baarslag@zwolle.nl 

CU begr. 7.3.3 groene blauwvingers

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 81

Doelnummer 7.3.3

Vraag vitaliteit en gezondheid – Natuur- en milieueducatie
‘Zwolle gaat voor groene (blauw)vingers'. Hiermee wordt ingezet op het verder enthousiasmeren 
van scholen om NME aan te bieden en om NME wijkgerichter en vraaggerichter te organiseren. 
Het aanbod dient beter toegankelijk te zijn en verbreed te worden naar actuele en 
maatschappelijke opgaves. Dit vraagt om innovatie/doorontwikkeling en het aangaan van 
samenwerking met nieuwe partners en het versterken van de samenwerking met bestaande 
partners, zoals de wijkboerderijen.’  Kunt u een (cijfermatig) beeld geven van het gebruik van het 
NME aanbod door de scholen, uitgesplitst per jaar over bv de laatste 4 jaren?

Antwoord Er zijn in Zwolle momenteel 63 scholen voor Primair Onderwijs. Van deze scholen maakten in 
2019 ongeveer 1/3 NME gebruik van het NME aanbod. Dit is een schatting n.a.v. interviews door 
de NME makelaar met de scholen. Door de komst van de NME makelaar is er een NME gids 
ontwikkeld, zijn scholen actief benaderd voor NME projecten en is het netwerk van NME partners 
versterkt. Hierdoor zijn meer scholen bekend met NME en zetten dit ook vaker in. In het kader van 
AvG is het niet mogelijk om exacte gegevens aan te leveren van hoeveel scholen daadwerkelijk 
NME per schooljaar inzetten. Doelstelling vanuit de NME visie is om 2/3 van de basisscholen te 
enthousiasmeren om het NME aanbod in hun jaarplanning op te laten nemen.

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Mariken Enserink 
Telefoon 0655205368
Email m.enserink@zwolle.nl

CU begr. 6.3.1 aanpassing bushaltes

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 63

Doelnummer 6.3.1

Vraag Bushaltes SH nieuwe concessie

Er worden op korte termijn geen aanpassingen in bushaltes verwacht en de gemeente gaat in 
gesprek met EBS over verandering in haltes in 2024

Wordt er verwacht dat er op termijn haltes gaan verdwijnen?
Wat is de verwachting wanneer we meer inzicht hebben over eventuele verdwijnende haltes 
in 2024?  

Antwoord Nee, er wordt niet verwacht dat er haltes gaan verdwijnen in de stadsdienst volgens de huidige 
plannen van de nieuwe vervoerder EBS die per december 2022 in onder andere Zwolle gaat 
rijden. 

‘De gemeente gaat in gesprek met EBS over verandering van haltes in 2024’: hier wordt bedoeld 
dat een aantal haltes ‘definitief’ gemaakt wordt. Deze haltes in met name de wijk Stadshagen zijn 
in de dienstregeling 2020 versneld aangelegd (o.a. met zogenaamde stelconplaten), toen 
vervoerder Keolis haar nieuwe concessie ging rijden. Nu EBS de haltes wil handhaven en de 

mailto:e.rosendaal@zwolle.nl
mailto:rjdw.baarslag@zwolle.nl
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verwachting is dat deze ook de komende jaren worden gebruikt, worden ze alsnog aangelegd 
volgens de geldende richtlijnen.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl 

CU begr. 6.3.1 aanpak Haersterveerweg

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 63

Doelnummer 6.3.1

Vraag Aanpak Haersterveerweg 
Zijn er problemen qua verkeersveiligheid te verwachten nu de Haersterveerweg niet wordt 
aangepakt? Wanneer kunnen we de Haersterveerweg wel aanpakken?

Antwoord Nee, er speelt hier geen acuut verkeersveiligheidsissue. We weten niet wanneer de 
Haersterveerweg kan worden aangepakt. Nu de subsidie niet gegund is wordt dit project integraal 
afgewogen met andere projectvoornemens. 

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne/ Pieter de Jong
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl/ P.de.Jong@zwolle.nl  

CU begr. 6.3.1 versnelling laadpalen

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 63

Doelnummer 6.3.1

Vraag Versnelling laadpalen 
Hoe wordt er versneld met het plaatsen van laadpalen? Wat is het geraamde resultaat van deze 
versnelling ten opzichte van het plan voor de versnelling. 

Antwoord De versnelling vindt plaats door een gedeelte van de behoefte naar laadinfra proactief, strategisch 
of op basis van gebruikscijfers te plaatsen, dus voor de concrete vraag uit, bijvoorbeeld in nieuwe 
woonwijken of bij voorzieningen. Hierdoor neemt de ervaren doorlooptijd af, doordat het 
aanvraagproces al wordt ingezet, nog voordat de behoefte er concreet is. Voorheen konden 
inwoners pas een laadpaal aanvragen als er al concrete behoefte was, namelijk de aankoop, of 
levering van een elektrische auto. Het geraamde resultaat betreft minder individuele aanvragen 
van bewoners doordat er al gerealiseerd wordt op basis van prognoses en werkelijke 
verbruikscijfers. In 2022 verwachten we circa 110 laadpalen te realiseren, waar dit er in 2019 nog 
21 waren, in 2020 70 en in 2021 78.

Portefeuillehouder Arjan Spaans
AContact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne/ Michel Corée

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
mailto:P.de.Jong@zwolle.nl
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Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl/ M.coree@zwolle.nl 

CU informatienota Financiële actualisering SIA - oplossen discrepantie tussen investeringsruimte en 
investeringsaanvraag

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op informatienota Financiële actualisering strategische investeringsagenda

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Komt het college met een plan hoe de discrepantie tussen de investeringsruimte en 
investeringsaanvraag van de SIA op te lossen? Wanneer kunnen we die verwachten? Komt die 
bijvoorbeeld samen met de actualisatie ten tijde van de PPN 2023  

Antwoord Het indicatieve investeringsbedrag bestrijkt de periode van de komende 10-15 jaar. Daarbij 
verwachten we dat een deel van de investeringen via bijdrage van derden zijn te financieren.
Op dit moment is nog onvoldoende zicht op het moment waarop een besluit tot deze te 
verwachten investeringen nodig is en wanneer de uitvoering van de investeringen zal 
plaatsvinden. Het komende halfjaar willen we meer zicht krijgen op de tijdsindicatie van de 
investeringen. Bij de PPN 2024-2027 (voorjaar 2023) komen we met een actualisering van de SIA 
en met een voorstel over eventuele voeding van de SIA reserve. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jan van Dijk
Telefoon 038-4982664
Email j.van.dijk@zwolle.nl

CU begr. 7.2.4 Wipstrikkerallee verkeersveiligheid

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 78

Doelnummer 7.2.4

Vraag Verkeersveiligheid
Wordt de verkeersveiligheid situatie van de Hogenkampsweg en Bankastraat meegenomen in de 
post ‘Wipstrikkerallee verkeersveiligheid’? Zoniet, is hier geld voor begroot?

Antwoord Ja, dat klopt. Er is abusievelijk een verkeerde kop boven de tekst gekomen waardoor ten onrechte 
wordt gerefereerd naar de Wipstrikkerallee in plaats van de Hogenkampsweg. 

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne/ Pieter de Jong
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl/ p.de.jong@zwolle.nl 

CU begr. 7.2.4 verkeersveiligheidssituatie Scheldelaan

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 78

Doelnummer 7.2.4

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
mailto:M.coree@zwolle.nl
mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
mailto:p.de.jong@zwolle.nl
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Vraag Verkeersveiligheid
Is de gemeente op de hoogte van de verkeersveiligheidssituatie bij de Scheldelaan, die is 
aangekaart door de bewoners. Is hier geld voor begroot om deze situatie aan te pakken?

Antwoord Wij zijn op de hoogte van de vragen die zijn gesteld door bewoners en hebben daar contact over. 
De Scheldelaan is relatief brede asfalt straat, waar een maximumsnelheid van 30 km/uur geldt. 
Idealiter transformeren we dergelijke straten naar bijvoorbeeld een groene woon- en klimaatstraat. 

Mede op verzoek van VVN is aan Hogeschool Windesheim voorgesteld een onderzoek te starten 
naar de inrichting en het gebruik van de Scheldelaan. Op dit moment zijn er echter geen middelen 
gereserveerd om de Scheldelaan aan te pakken.  

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne/ Joris van Loon
Telefoon 038 - 498 3248
Email J.van.doorne@zwolle.nl/ J.van.Loon@zwolle.nl 

CU informatienota Financiële actualisering SIA- percentage woningen voor studentenhuisvesting

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op informatienota Financiële actualisering strategische investeringsagenda

Pagina nummer 9

Doelnummer Nieuwe Ontwikkelprogramma Ons Stadshart van Morgen | Hoe gaan we te werk?

Vraag Er staat: Het Ontwikkelprogramma heeft de ambities vanuit de omgevingsvisie en de woonopgave 
(ca. 2.500 woningen), samen met investeringen en plannen van ondernemers, 
bewoners en projectontwikkelaars concreet gemaakt. 
Mijn vraag: Is er een percentage te noemen binnen deze 2500 woningen dat direct of direct 
gebruikt gaat worden voor (betaalbare) studentenhuisvesting in de binnenstad?

Antwoord In de gebiedsontwikkelingen en dus ook in het Stadshart zetten we ons in om voor alle 
huishoudenstypen passend aanbod te realiseren. We bouwen voor gezinnen, alleenstaanden, 
senioren, studenten en andere (aandachts)groepen. Uit verschillende rapporten is gebleken dat er 
geen grote kwantitatieve uitbreidingsvraag is naar studentenwoningen in Zwolle (Bureau Stedelijke 
Planning, juni 2019) en dat de markt voor studentenhuisvesting in Zwolle in balans is (Kences, 
november 2020). We ontvangen daarnaast signalen vanuit onder andere onderwijsinstellingen en 
huisvesters van studenten dat er krapte is bij het huisvesten van (internationale) studenten. We 
kunnen ons ook goed voorstellen dat de krapte op de woningmarkt ook doorwerkt in de markt voor 
studentenhuisvesting, daarom wordt op dit moment aanvullend onderzoek gedaan naar de stand 
van studentenhuisvesting in Zwolle (in aanvulling op het jaarlijkse Kences-rapport en het BSP-
rapport uit 2019). Daarnaast zetten we in de verschillende ontwikkelgebieden, waaronder ook in 
het Stadshart, op het realiseren van starterswoningen, waardoor er doorstroming kan ontstaan en 
studentenkamers vrij komen voor studenten.

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Dorrit de Jong

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Irene From
Telefoon
Email i.from-bakker@zwolle.nl

CU begr. 1.3.4 aandacht voor studentenwelzijn

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 25

Doelnummer 1.3.4 Beroepsonderwijs

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
mailto:J.van.Loon@zwolle.nl
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Vraag Mijn vraag: Is er ook aandacht (geld, middelen en gehoor naar) voor studentenwelzijn? Welk 
percentage wordt daar binnen de onderwijsinstelling voor gebruikt?

Antwoord Er is in Zwolle aandacht voor studentenwelzijn. Gemeenten krijgen vanuit het Nationaal 
Programma Onderwijs (NPO) middelen voor hun rol in voorschoolse educatie, primair en 
voortgezet onderwijs tot en met schooljaar 2024-2025. Voorbeelden van inzet op het gebied van 
welzijn zijn: 

• THINK op school: een succesvol programma bestaande uit 12 tot 18 lessen. De 
leerlingen, mentor en trainer leren elkaar in de startfase goed kennen. Daarna wordt 
ingegaan op thema’s zoals omgaan met verschillen, goed voor jezelf zijn en het leren 
hanteren van de 5 G’s (Gebeurtenis, Gedachten, Gevoelens, Gedrag en Gevolg). Dit 
programma wordt op een verschillende vo-scholen gegeven.  

• Extra inzet Jeugd- en Gezinswerkers 2022 & 2023: door vanuit het ondersteuningsteam 
(OT) op de school de beweging naar het gezin te maken, waarbij de jeugd- en 
gezinswerker zelfgezinsondersteuning biedt die in lijn is met hoe het kind op school 
ondersteuning krijgt. 

• Het programma ‘Samen voor een stevige basis’: waar ‘op maat’ en in verschillende 
tranches met scholen in het primair en voortgezet onderwijs via de ondersteuningsteams 
de juiste hulp wordt aangeboden, kijkend naar het kind in de context. 

Het mbo en hoger onderwijs ontvangen via het NPO vanuit de Rijksoverheid middelen om de 
gevolgen van de coronapandemie in het onderwijs op te vangen en te werken aan herstel. 
Studentenwelzijn speelt hierin ook een belangrijke rol, aangezien de coronapandemie veel impact 
heeft op het mentaal welbevinden van jongeren. Alle onderwijsinstellingen hebben in 2021 zelf 
bestedingsplannen gemaakt waarin staat wat zij met het geld uit het NPO gaan doen. Een 
voorbeeld is een inloop- en ontmoetingsplek creëren voor en door studenten, waar continu sociale 
(maatschappelijke) activiteiten worden georganiseerd. Veel mbo-instellingen zetten de NPO-
middelen ook in voor loopbaanbegeleiding voor studenten.  

Portefeuillehouder Paul Guldemond en Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Christine ter Keurs Daniël Meijerink
Telefoon
Email c.keurs@zwolle.nl

CU begr. 1.2.3 wieler/skeelerbaan

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 21

Doelnummer 1.2.3

Vraag Reeds lang bestaat de wens van de schaats/skeeler en wielerverenigingen voor een 
wieler/skeelerbaan, zie ook de ‘Visie sportaccommodaties’ van 2019. In 2020/2021 is daarbij 
vanuit de diverse verenigingen de wens gevoegd om tot een gezamenlijk park met ook 
voorzieningen voor mountainbiken en wellicht pumptrack te komen. Dit is ook bij de ideeënmarkt 
weer aangedragen en daaruit getild om separaat te worden onderzocht. Voorts is in 2021 een 
motie ingediend voor een onderzoek naar een verbetering van de skatevoorziening zoals nu 
gesitueerd in het Weezenlandenpark. In de begroting van 2023 zien we voor de diverse gewenste 
voorzieningen nog geen uitwerkingen/ toelichtingen of reserveringen. Graag vernemen wij meer 
over de stand van zaken van de diverse buitensportvoorzieningen en mogelijke implicaties voor 
het begrotingsjaar 2023.

Antwoord Momenteel wordt onderzocht hoe de huidige skatevoorziening in Park de Wezenlanden kan 
worden heringericht. Park de Wezenlanden kent een verscheidenheid aan stedelijke functies 
(waaronder evenementenlocatie) en niet geschikt om de skatebaan uit te breiden tot een 
pumppark. 

Naast het pumppark, wielerbaan is er ook behoefte aan buitenruimte voor Groen, Leisure en een 
evenemententerrein. We willen dit onderzoek integraal oppakken. Voor Sport zijn er nog 
incidentele innovatiemiddelen beschikbaar. We betrekken belanghebbende partijen bij de 
onderzoeksopdracht (oa. Hanzerenners). In 2023 willen we de resultaten van het onderzoek 
voorleggen aan de gemeenteraad. Zie ook beantwoording vraag Swollwacht mbt 
Evenemententerrein. 
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Portefeuillehouder Michiel van Willigen

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Anton Tuinman 
Telefoon 06 11585576
Email ab.tuinman@zwolle.nl 

CU begr. incidentele bestedingsvoorst. 29 en 30 - ontwikkeling stadshart versus spoorzone en zwartewaterallee

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023
Webpagina nummer 11-12

Doelnummer incidentele bestedingsvoorstellen 29 en 30

Vraag Hoe verhoudt de beoogde ontwikkeling qua programma van het stadshart zich tot de beoogde 
programmering van de Spoorzone en Zwartewaterallee? In hoeverre is er overlap qua 
doelgroepen, programma en werkwijze (vb. placemaking)?

Antwoord Stadshart, Spoorzone en Zwartewaterallee zijn alle drie gebieden in het stedelijk gebied van 
Zwolle, maar stedelijk gebied kent ook verschillende gradaties. Waar Spoorzone het eerste 
hoogstedelijke woonmilieu in Zwolle wordt, is Zwartewaterallee te omschrijven als buitencentrum. 
Dit verschil vertaalt zich bijvoorbeeld in een verschil in dichtheid en het aandeel wonen binnen de 
totale gebiedsprogrammering. de verhouding grondgebonden versus gestapeld. Daarnaast sturen 
we op het realiseren van onderscheidende woonmilieus in de drie gebieden. Door de 
verschillende kernkwaliteiten en merkwaarden per gebied kan een duidelijke identiteit en 
positionering per gebied neergezet worden. Qua doelgroepen is er dan wel enige overlap, maar 
door de uitwerking naar woonmilieus en woontypologieën heeft elke ontwikkeling wel een 
onderscheidend karakter. We zoeken daarbij naar hoe de gebieden complementair aan elkaar 
kunnen zijn en stemmen dit binnen maar ook tussen de ontwikkelgebieden af.

Voor de drie ontwikkelgebieden vindt er op ambtelijk en bestuurlijk niveau afstemming plaats over:
• volgordelijkheid en afhankelijkheid: concurrentiepositie en keuzes in doorontwikkeling en 

aansluiten van structuren/systemen in de stad (energie, klimaat, mobiliteit).
• overkoepelende thema's: wonen, cultuur, economie, onderwijs.
• de hieruit voortvloeiende dilemma's/keuzes ambtelijk/bestuurlijk bespreekbaar maken 

zoals bijvoorbeeld over capaciteit, cultuur, leisure, lobby etc.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Monique Schuttenbeld

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Irene From en Geanne Koelewijn, Thijs de Muinck
Telefoon
Email i.from-bakker@zwolle.nl , g.koelewijn-bosma@zwolle.nl

CU begr. structurele bestedingsvoorst. 53 - stimuleren en faciliteren van bewonersinitiatieven

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer structureel bestedingsvoorstel 53

Vraag Heel waardevol dat we bewonersinitiatieven stimuleren en faciliteren. De vraag is of we hiermee 
alle inwoners van Zwolle bereiken of alleen diegenen die goed de weg weten? Wat wordt gedaan 
om ook die Zwollenaren die niet goed de weg weten te stimuleren hiervan gebruik te maken en 
wellicht te ondersteunen bij de opstartfase? En wordt ook na afloop gemonitord/geëvalueerd wat 
de bijdrage is geweest van het initiatief aan de doelstelling van de gemeente?

mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
mailto:i.from-bakker@zwolle.nl
mailto:g.koelewijn-bosma@zwolle.nl
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Antwoord Naast verschillende informatiekanalen houden we ook onze partners op de hoogte van onze inzet 
zodat ook zij bewoners kunnen attenderen op mogelijkheden om hun ideeën voor hun 
woonomgeving gerealiseerd te krijgen. We informeren en/of betrekken elkaar bij problemen en 
kansen die we in de wijken zien.  Partners in deze zijn naast Travers Welzijn ook de ROVA 
medewerkers, de woningbouwcorporaties, basisscholen, wijk- en buurtverenigingen etc. 
Ook meldingen kunnen de basis zijn voor een initiatief. Afhankelijk van de melding gaan 
wijkregisseurs met melders in gesprek, vragend naar de onderliggende reden van een melding. 
En zo kan het resultaat van een melding over een onveilige speelplek met daarbij een verzoek om 
een hekje leiden tot het herinrichten van een groenstrook met ruimte voor spelen, ontmoeting en 
een bloemstrook als afscheiding. Wijkregisseurs en/of wijkpartners ondersteunen de melders dan 
bij het plaatsen van het initiatief op MijnWijk. 
Verder benutten we ook de uitkomsten van de Buurt-voor-Buurt onderzoeken en de 
gesprekken/ontmoetingen daarover om inwoners te wijzen op de mogelijkheden zoals MijnWijk 
om hun eigen woon- en leefomgeving te verbeteren. 

Wat betreft monitoring en evaluatie, de initiatieven zijn te volgend via het platform MijnWjik. Verder 
wordt op dit moment gewerkt aan een inspiratie- en opbrengstoverzicht 2021/2022, mede met 
ondersteuning vanuit de Provincie. Het boekwerkje hopen we medio november te kunnen 
verspreiden, ook onder raadsleden. Per initiatief wordt daarin aangegeven aan welke opgave een 
initiatief een bijdrage levert/heeft geleverd, bijv. tegengaan hittestress, sociale cohesie en 
ontmoeting, gezondheid en bewegen, natuureducatie, parkeren op de stoep, tegengaan 
hondenpoep, meer biodiversiteit etc.
Een veel gehoorde reactie na realisering van een initiatief: bewoners vinden hun buurt mooier en 
socialer geworden. 

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Monique Wiegers/Hanneke Valkeman
Telefoon 06 22205508
Email whj.valkeman@zwolle.nl

CU begr. incidentele bestedingsvoorst. 7 - kind naar gezonder gewicht

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11-12

Doelnummer incidenteel bestedingsvoorstel 7

Vraag Mbt het project ‘Kind op gezonder gewicht’: wat is de doelstelling en ambitie van dit project? Is er 
een % wat we nastreven? En in hoeverre is dat een gezamenlijke ambitie van gemeente, scholen, 
sportverenigingen en andere betrokkenen?

Antwoord Het doel van het pilotjaar van Kind naar Gezonder Gewicht in Zwolle is dat minimaal 20 gezinnen 
worden begeleid door twee aangewezen centrale zorgverleners. Scholen en sportverenigingen 
spelen geen directe rol bij de uitrol van het programma. Wél worden de ondersteuningsteams van 
scholen betrokken in het kader van het signaleren van overgewicht en wordt gebruik gemaakt van 
het sportaanbod van verenigingen wanneer dat past binnen de begeleiding van een gezin. 
De ambitie van het pilotjaar is om een gedegen structuur/netwerk te realiseren, zodat het 
programma goed kan opstarten en na het pilotjaar zeker doorgang krijgt. De betrokkenen die tot nu 
toe zijn benaderd en gesproken onderschrijven het belang en benoemen als wens dat het 
programma voor meerdere jaren wordt aangegaan door de gemeente Zwolle.
De uitkomst van de pilot (evaluatie na het eerste jaar) wordt gebruikt om het programma waar 
nodig te verbeteren en indien mogelijk uit te breiden naar meerdere wijken

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Emilie Krol (Projectleider Kind naar Gezonder Gewicht)
Telefoon 06-153 153 83 (maandagen!)
Email e.krol@zwolle.nl
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CU berap 2.3.2 woonplaatsbeginsel

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 13

Doelnummer 2.3.2

Vraag Woonplaatsbeginsel; geldt dat alleen voor geïndiceerde jeugdhulp of ook voor preventieve inzet 
voor jongeren buiten Zwolle (zoals in onderwijs op V.O, MBO en HBO)?

Antwoord De wijziging van de Jeugdwet per 2022 inzake het woonplaatsbeginsel betreft niet de preventieve 
inzet. Het betreft louter de noodzakelijke jeugdhulp met verblijf die op basis van een beschikking 
wordt ingezet, vanuit een gemeentelijke toegang of een wettelijke verwijzer (gecertificeerde 
instelling, huisarts, jeugdarts of medisch specialist). 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Buitenhuis
Telefoon 038 – 498 2679
Email r.buitenhuis@zwolle.nl

CU informatienota Bestaanszekerheid Zwolle - aanspraak op energiekostenbesparende regelingen 2022 2023

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op  informatienota Bestaanszekerheid Zwolle

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag Mijn vraag: Als ik het goed begrijp hebben studenten ook al aanspraak kunnen maken op 
energiekostenbesparende regelingen in 2022; wordt dit evenzo voortgezet voor de studenten in 
2023? Hoeveel gelden zijn daarvoor beschikbaar gesteld?

Antwoord - Warm thuis (tot 130% huur/koop) is voor iedereen (dus ook voor studenten)
- Via buurtinitiatieven werken we aan een pakket met gratis energiebesparende maatregelen 

voor studentenkamers (hierbij zijn ook studentenverenigingen betrokken).
- Mogelijke acties vanuit woningcorporaties zijn overzichtelijk te zien via Bespaarbus – Samen 

energie besparen
- Er is voor de aanpak van energiearmoede is 2,2 miljoen euro beschikbaar (eenmalige 

specifieke uitkering van het Rijk (SPUK)). Dit is beschikbaar voor iedereen met een inkomen 
tot130% van het sociaal minimum, vormgegeven via Warm Thuis. 

- De energietoeslag van 1300 euro is ook door studenten aan te vragen.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Joke Kok
Telefoon
Email

CU Informatienota inzet extra middelen coalitieakkoord 2023 - Cultuur atelier en expositieruimte

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Informatienota voor de raad inzet extra middelen coalitieakkoord 2023

Pagina nummer 4

Doelnummer Inzet extra middelen voor coalitie-akkoord voor Cultuur 

mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
https://bespaarbus.nl/
https://bespaarbus.nl/
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Vraag Er staat: Atelier en expositieruimte
Momenteel is in Zwolle voorzien in 750 m2 atelierruimte, de behoefte behelst 2.000 m2. De kosten 
vanatelierruimtes variëren sterk en zijn mede afhankelijk van locatie, staat van onderhoud van het 
betreffende vastgoed en specifieke inrichtingseisen voor gebruik.  
In 2023 komen diverse locaties beschikbaar die in gebruik genomen kunnen worden als 
atelierruimte. 
Met de toekenning van de extra middelen uit het coalitieakkoord kan in de huidige behoefte 
worden 
voorzien en blijft er budget beschikbaar voor extra expositieruimtes. In de begroting € 150.000 
opgenomen.

Mijn vraag: Mooi plan! Wordt er binnen het beschikbaar stellen van nieuwe/ extra atelierruimtes 
ook gedifferentieerd ‘gekeken’ naar wie recht heeft op wat voor atelierruimtes. Wat ik hiermee 
bedoel: Binnen kunstenaars in Zwolle zijn er verschillende groepen te onderscheiden (kunstenaars 
die net van de academie komen, kunstenaars die op de rand tussen hobby-ambacht en professie 
hun passie uitoefenen, kunstenaars die met name kunsteducatie uitoefenen in hun atelier en de 
groep zeer professionele en internationaal reeds ‘bekend’ en/ of gewaardeerde kunstenaars. Mijn 
vraag is of er een percentage binnen het beschikbare aanbod ateliers wordt apart gezet/ vrijgesteld 
van de reguliere wijze van toekennen van atelierruimtes aan kunstenaars? Kan er voor de 
subgroep zeer getalenteerde beeldende kunstenaars, die de positieve naam van Zwolle op 
nationaal en internationaal niveau bevorderen op cultureel vlak; een aparte regeling worden 
getroffen indien nodig? 

Antwoord Dit is geen technische vraag, maar een politiek/bestuurlijke beleidskeuze. Op dit moment wordt 
gewerkt aan een atelierbeleid, waarin dergelijke vraagstukken aan de orde komen. 

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Wim Heersink
Telefoon 06 27008795
Email w.heersink@zwolle.nl

CU Informatienota inzet extra middelen coalitieakkoord 2023 - Cultuur Scenarios

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Informatienota voor de raad inzet extra middelen coalitieakkoord 2023

Pagina nummer 3

Doelnummer Inzet extra middelen voor coalitie-akkoord voor Cultuur 

Vraag Mijn vraag: Zijn er scenario’s gemaakt waarbij, rekening houdend met de doorontwikkeling van het 
nieuwe Fraterhuis in het Broerekwartier; de verschillende belangen en waardes van de grote 
culturele spelers (de Fundatie o.a.) met elkaar zijn afgewogen… Voor het geval dat de 
investeringen met name in steen toch toenemen en de begroting niet meer sluitend zal zijn in de 
(nabije) toekomst. 
Dit om tijdig al in kaart te brengen wat de verschillende waardes zijn per belanghebbende culturele 
partij voor de stad (Zwolse burgers maar ook breder, met het oog op nationaal en mogelijk 
internationale erkenning voor de culturele infrastructuur). Zodat, mocht het nodig zijn, er een 
gedegen afweging gemaakt kan worden tussen welke culturele spelers volgens plan gesteund 
blijven worden en welke mogelijk minder steun kunnen verwachten.

Antwoord Het college heeft inzichtelijk welke bredere betekenis het Fraterhuis heeft voor de 
gebiedsontwikkeling van het  Broerenkwartier en de Fundatie voor de gebiedsontwikkeling van de 
Spoorzone. Vanuit de begroting van cultuur over 2023 zijn nog geen investeringen nodig voor de 
realisatie van deze ambities. De extra middelen voor cultuur welke zijn toegekend in het 
coalitieakkoord zijn grotendeels op incidenteel gezet en leggen dus nog geen claim naar de 
toekomst.  Het besluit over nieuwbouw van het Fraterhuis zal eind 2022 genomen worden maar 
heeft dus pas consequentie voor de cultuurbegroting 2024.  Besluitvorming voor de extra locatie 
van De Fundatie in de Spoorzone staat geprognotiseerd voor eerste helft 2023. 

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Marga Wobma- Helmich
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Telefoon 06 12652632
Email m.wobma@zwolle.nl


